
OBČINA RADENCI 

OBČINSKI SVET 

 

Štev: 9000-0001/2018-03 

Datum: 18. 02. 2019 

 

Z A P I S N I K 

 

3. redne seje Občinskega sveta Občine Radenci, ki je potekala v ponedeljek, 18. 2. 2019, 

z začetkom ob 17.00 uri, v sejni sobi Kajetana Koviča in Lojzeta Logarja Občine Radenci. 

 

PRISOTNI ČLANI OBČINSKEGA SVETA: 

Dejan BERIĆ, Drago BRAČKO, Nikolaj BRUS, Andrej DIVJAK, Dušan DOMANJKO, Alja 

DOMJAN, Dominika FRAS, Miran GOMBOC, Amadeja HORVAT, Miran JELEN, Elvira 

KLEMENČIČ, Janez KONRAD, Vladimir RANTAŠA,  Emil ŠMID, Jožef TOPLAK in Toni ŽITEK 

 

ODSOTNI: - 

 

OSTALI PRISOTNI: 

Roman LELJAK, župan Občine Radenci, Tomaž PLIBERŠEK, direktor OU, Jasna DIVJAK, 

Tatjana VRBANČIČ in  Zdenka ŠTEFANEC vsi občinska uprava (v nadaljevanju OU). 

 

NOVINARJI: 

Snemalec TV As,    

 

 

AD 1  POTRDITEV ZAPISNIKA 2. REDNE SEJE OBČINSKEGA  

         SVETA 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Ker ni bilo razprave je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA  17/2018 

 

Občinski svet Občine Radenci potrjuje sprejem zapisnika 2. redne seje Občinskega 

sveta Občine Radenci, ki je bila 21. 01.2019. 

 

Navzočnost je priglasilo 16 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 16 članov sveta. PROTI  ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 
OBRAVNAVA IN SPREJEM DNEVNEGA REDA 

S sklicem seje so člani sveta prejeli predlog dnevnega reda 2. redne seje. 

 

Predsedujoči je predlagal umik naslednjih točk dnevnega reda: 

 

• AD 4 Predlog sklepa o imenovanje članov Sveta za preventivo in vzgojo v 

cestnem prometu 

• AD 5 Predlog sklepa o imenovanju predstavnikov lokalnih skupnosti v svete 

zavodov 

• AD 6  Predlog sklepa o vzpostavitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega 

pomena  



• AD 7 Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o načinu izvajanja 

lokalne gospodarske javne službe  odvajanja in čiščenja komunalne in padavinske 

odpadne vode v Občini Radenci, skrajšani postopek 

• AD 8 Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o lokalnih 

gospodarskih javnih službah v Občini Radenci, 2. obravnava 

• AD 9 Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o režijskem obratu v 

Občini Radenci, 2. obravnava  

• AD 11 Predlog Programa prodaje podjetja DOSOR d.o.o. 

 

G. TONI ŽITEK je predlagal razširitev dnevnega reda s točko AD 13 – Predlog sklepa o 

imenovanju Komisije za odvzem koncesije podjetju Sim Radenci d.o.o. za odvajanje in 

čiščenje odpadne padavinske vode v občini Radenci. 

Predsedujoči je dal predlog g. Žitka, o uvrstitvi dodatne točke dnevnega reda na 

glasovanje. 

Navzočnost je priglasilo 16 članov sveta. 

 

S 14 glasovi ZA, od prisotnih 16 svetnikov, je bil predlog g. Žitka sprejet. 

 

Ker ni bilo drugih sprememb dnevnega reda je predsedujoči dal na glasovanje predlagan 

DNEVNI RED: 

1. Potrditev zapisnika 2. redne seje Občinskega sveta 

2. Informacija o dejavnosti župana med sejama 

3. Vprašanja in pobude svetnic in svetnikov 

4. Predlog Odloka o proračunu Občine Radenci za leto 2019, 1. obravnava 

5. Predlog sklepa o imenovanju Komisije za odvzem koncesije podjetju Sim Radenci 

d.o.o. za odvajanje in čiščenje odpadne padavinske vode v občini Radenci 

6. Odgovori na vprašanja in pobude svetnic in svetnikov 

 

Navzočnost je priglasilo 16 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 16 članov sveta. PROTI  ni glasoval nihče. 

 

 

AD 2 INFORMACIJA O DEJAVNOSTI ŽUPANA MED SEJAMA 

 

Predsedujoči je podal informacije o aktivnostih med sejama : 

 

Povedal je, da s projektno pisarno ga. Frangež usklajuje projektni načrt in traso, za cesto 

med Sv. Jurijem in Radenci, vse ostale dejavnosti potekajo po načrtih. 

 

Prav tako je navedel, da se je pogovarjal s predstavniki Slovenskih železnic, s katerimi se 

je dogovori,l da se izgradi rondo pri zadrugi le v prvi fazi, to je brez zapornic. 

 

Povedal je tudi, da se je s predstavniki Pomgrada d.o.o. pogovarjal o rušitvi starega 

objekta, mesnice in kasneje izgradnji večstanovanjske stavbe, ki bo imela 6-8 stanovanj 

za mlade družine. Posledično potrebujejo tudi parkirišča, zato občina ni pristopila k 

prodaji le teh, kajti navedeno podjetje jih bo potrebovalo za stanovalce.  

 

Navedel je tudi, da je revizijska hiša pregledala vso dokumentacijo od delovanju podjetja 

Sim d.o.o.. Nanizal je še podrobnosti revidiranja v zvezi z vodo in GJI. 

 

Povedal je tudi, da je bil odlok o Režijskem obrat sprejet v letu 2017.  



Z občinsko upravi pripravlja vso potrebno dokumentacijo, da bi režijski obrat začel 

delovati s 1.3.2019. V ta namen se bodo v 1. nadstropju občinske poslovne stavbe 

uredile 4 pisarne za nemoteno delo režijskega obrata. Navedel je še, da je podjetje Sim 

d.o.o. sporazumno predalo vse sezname, da popisujejo stanja na terenu, da nam bomo 

lahko 28.2.2019 predali vso potrebno dokumentacijo. 

 

Navedel je tudi, da se za nakup DOSORJA zanima 6 kupcev. Štirije kupci so iz tujine in 

dva iz Slovenije. Vsi interesenti so zagotovili, da bodo v ponudbi ponudili najmanj 1.2 

mio € oz. se več. 

 

Podrobno je prestavil tudi potek prodaje omrežja OŠO. 

 

Povedal je še, da je objavljen Javni natečaj za prosto delovno mesto za dela, ki ga še do 

3.3. opravlja Davorin. Dokler ne bo dobil novega sodelavca, bosta dela, ki jih opravlja 

Davorin, prevzela direktor in predsedujoči.  

 

 

AD 3 VPRAŠANJA IN POBUDE SVETNIC IN SVETNIKOV 

 

Vprašanje in pobude so zastavili: 

 

G. Dušan DOMANJKO je podal vprašanje: 

krajane Kapele in Kapelskega Vrh zanima, kdaj točno se bo začela izgradnja pločnika na 

relaciji Kapela - Kapelski Vrh - Okoslavci, oz. ali je možno na nek način pritisniti na 

izvajalce del, da bi z deli pričeli čim prej, saj je ta odsek ceste zelo nevaren. Iz 

navedenega razloga ne morejo čakati, da bi se njihovim otrokom na poti v šolo ali iz nje, 

ali ostalim pešcem,  kaj zgodilo. 

 

Na policijsko postajo M. Sobota in G. Radgona so krajani tega odseka poslali podpisano 

prošnjo glede nadzora nad prepovedano vožnjo tovornih vozil. Ne glede na to, da je kar 

na 4 opozorilnih tablah označena prepoved vožnje tovornih vozil, nosilnosti nad 7,5 t, 

razen za dostavo, so jih očitno na policijski postaji narobe razumeli.  Policisti sedaj 

najmanj 3x dnevno z radarji merijo hitrost voznikov na tej relaciji, se izživljajo nad 

domačini, ki so tako ali tako na »minimalcu«.Na dnevne kršitve voženj tovornjakov pa ne 

reagiraj oz. ni njihova prioriteta. Iz navedenega razloga je prosil župana, da pristojno 

policijo vprašala, ali je potreben vsakodnevni večkratni nadzor hitrosti prometa na tem 

odseku. 

 

Prav tako ga je zanimalo, kdaj točno bodo narejeni prehodi za pešce na že izgrajenem 

pločniku od pokopališča Radenci do Kapele. 

 

Povedal je tudi, da krajane na odseku ceste Vinotoč Belak – Tratnik – Rautar, to je v 

Radenskem Vrhu zanima, ali je v letošnjem letu načrtovana preplastitev omenjene ceste, 

v primeru da ni, pa ga zanima kdaj občani omenjene ceste lahko to preplastitev tudi 

pričakujejo.  

 

Krajani Kapelskega Vrha zanima, če še vedno pri izgradnji lastne čistilne naprave 

prispeva občina subvencijo in v kakšni višini in kakšen bo postopek, če bo šla mimo 

kanalizacija, ali bo obveza se priklopiti na njo in če bo to obveza, kdo bo povrnil stroške 

izgradnje lastne čistilne naprave. Krajani kapelskega vrha prosijo, da se naredi načrt, kje 

bo šla javna kanalizacija, in kje bomo morali ljudje izgraditi svojo. 

 

Prosil je župana, da posreduje vprašanje odgovornim ljudem Mercatorja in sicer; čemu je 

trgovina Mercator na Kapeli po novem odprta samo prvo nedeljo v mesecu, ostale 

nedelje je zaprta, a zaposleni v tej trgovini, v tem času morajo delati v drugih 

poslovalnicah. Če je že povsod drugje trgovina Mercator  odprta ob nedeljah, bi bilo prav, 

da je tudi na Kapeli vsako nedeljo, ali pa jo naj zaprejo še to prvo nedeljo.  



 

  

G. VLADIMIR RANTAŠA je povedal,  

da je podjetje, ki je imelo nekoč sedež v občini Radenci ustanovilo inženiring in sedaj 

deluje v Murski Soboti. Ker ima občina v prvi etaži še nezasedene poslovne prostore, je 

bil mnenja, da je tržna najemnina previsoka za oddajo le teh, zato je predlagal znižanje 

najemnine ali pa celo oprostitev. Povedal je, da je prav, da napolnimo prostore, vsekakor 

pa da damo mladim možnost delovanja in vrnitve v občino Radenci. 

 

Povedal je še, da je župan na prejšnji seji podal informacijo o prejemu računa za gašenje 

požara v parku, zato ga zanima, kaj je s sanacijo pogorišča, kajti bliža se maraton in bi 

bilo potrebno zadevo do takrat sanirati. 

 

G. MIRAN JELEN je povedal,  

da sta z direktorjem občinske uprave bila na razgovoru pri direktorici zdravilišča. Le ta je 

povedala, da sredstev za sanacijo pogorišča nimajo, vsekakor pa iščejo možnosti, da 

zadevo čim prej uredijo. 

 

Navedel je še, da bi bilo potrebno urediti oz. obvestiti lastnike neurejenega zemljišča pri 

cerkvi v Radencih, da uredijo parcelo oz. gradbišče, ki leži v neposredni bližini cerkve in 

kazi ugled Radenec. 

 

 

G. NIKOLAJ BRUS je podal zahtevek članov KS in sicer: 

 

»G. Nikolaj BRUS  je predlagal,  

- naj se čim prej pristopi k ureditvi klopi na celotnem območju KS oz. Občine, ki so 

postavljene na javnih površinah saj so te neurejene;  

- naj se uredi park Radenci v smislu osvetlitve parka saj starejši zvečer več ne upajo 

hoditi po njem; 

- predlagal je tudi da sosednja KS Kapela prav tako obravnava zadeve glede občinskih 

aktov vezanih na delovanje KS na pokopališču, cestah in na splošno. 

 

G. Drago KOCBEK je podal pobudo: 

- pristopiti je potrebno k urejanju, pozivanju oz. postopkom, ki bi pripeljali do tega, da 

bi bila parcela ob cerkvi v Radencih urejena,  

- predlaga še, da bi se nemudoma pristopilo tudi k urejanju prostora nekdanjega 

kopališča Radenci, minigolfa in celotnega osrednjega dela Radencev, da ne bo čez 

poletje v stanju kot je bilo do sedaj. 

 

G. Jožef VAUPOTIČ je predlagal: 

- V Janževem Vrhu na območju nekdanjega vrtca bi bilo potrebno postaviti vsaj tri (3) 

drogove javne razsvetljave,  

- Na avtobusnih postajališčih, prav tako v Janževem Vrhu oz. Melanjskem Vrhu bi si 

prebivalci želeli postavitev nadstrešnic na avtobusnih postajališčih«. 

 

 

 

AD 4  PREDLOG ODLOKA O PRORAČUNU OBČINE RADENCI ZA  LETO 2019,   

          1. OBRAVNAVA 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Uvodno obrazložitev je podala ga. Tatjana VRBANČIČ. 

 

O predmetne odloku so na skupni seji razpravljali: Statutarno pravna komisija, Odbor za 

proračun, finance in premoženjske zadeve in Odbor za varstvo okolja, urejanje prostora 



in gospodarske javne službe ter predlagali sprejem odloka v prvi obravnavi, z 

upoštevanjem konkretnih sprememb in dopolnitev: 

 

- da se dopolnijo dodatne obrazložitve sofinanciranih projektov, 

- da se dopolni obrazložitev postavke vzdrževanje občinskih cest, 

- da se na postavki ŠD Radenci Maraton treh src zagotovi dodatnih 5.000 eur, 

- da se iz proračuna izvzamejo prihodki drugih osnovnih sredstev v višini  

  1.600.000 eur - prodaja OŠO, 

- da občinska uprava skupaj z županom ponovno natančno pregleda in pripravi  

  Proračun Občine Radenci za l. 2019, za drugo obravnavo. 

   

Predsedujoči je predlagal sprejem predloga odloka o proračunu občine Radenci za leto 

2019, v prvi obravnavi in povedal, da bo iz proračuna v prvem branju umaknil vsa 

direktna financiranja, sredstva pa bo prerazporedil tako, da bodo društva dobila sredstva 

preko prijave na razpise. Razpisi za dodelitev sredstev bodo objavljeni takoj po sprejemu 

proračuna. 

 

Razpravljali: g. Janez Konrad, g. Vladimir Rantaša, g. Toni Žitek, ga. Dominika Fras, g. 

Jožef TOPLAK in g. Nikolaj BRUS. 

 

Po razpravi je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA št. 18/2018 

 

Občinski svet Občine Radenci sprejme Odlok o proračunu občine Radenci za leto 

2019, v prvi obravnavi, s podanimi spremembami in dopolnitvami odborov, in z 

naslednjimi prilogami: 

 

• Splošni del proračuna za leto 2019 

• Posebni del proračuna za leto 2019 

• Načrt razvojnih programov za obdobje od 2019-2022 

• Kadrovski načrt za leto 2019-2020 

• Letni program prodaje občinskega finančnega premoženja za leto 2019 

• Letni Načrt nabav  OU v letu 2019 

• Letni načrt pridobivanja nepremičnega premoženja Občine Radenci  za leto 

2019 

• Letni načrt razpolaganja z nepremičnim premoženjem Občine Radenci  za 

leto 2019  

• Letni načrt oddaje nepremičnega premoženja Občine Radenci za leto 2019 v 

najem 

• Sklep o sklepanju pravnih poslov izven letnega načrta ravnanja z 

nepremičnim premoženjem v Občini Radenci za leto 2019 

in ga daje v 30 dnevno javno razpravo, ki začne teči z 19.2.2019 in traja do vključno 

20.3.2019. 

 

Vpogled je možen v prostorih Občine Radenci. Gradivo je objavljeno tudi na spletnih 

straneh Občine Radenci www.radenci.si. 

 

V času javne razprave lahko vsi zainteresirani vpogledajo v predlog proračuna in občinski 

upravi posredujejo svoje pripombe. Pripombe morajo biti podane v pisni obliki do 

navedenega roka.  

 

 

Navzočnost je priglasilo 16 članov sveta. 

 

G. NIKOLAJ BRUS je podal obrazložitev glasu. 

http://www.radenci.si/


ZA je glasovalo  14  članov sveta. PROTI  ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

AD 5 PREDLOG  SKLEPA O IMENOVNAJU KOMISIJE ZA ODVZEM KONCESIJE  

         PODJETJU SIM RADENCI D.O.O. ZA ODVAJANJE IN ČIŠČENJE ODPADNE  

         PADAVINSKE VODE 

 

Uvodno obrazložitev je podal g. Toni ŽITEK 

 

Razpravljala sta  g. Janez KONRAD in ga. Alja DOMJAN. 

 

 

PREDLOG SKLEPA št. 19/2018 

 

Občinski svet Občine Radenci potrjuje imenovanje Komisije za odvzem koncesije 

podjetju Sim Radenci d.o.o. za odvajanje in čiščenje odpadne padavinske vode v 

občini Radenci v sestavi: 

 g. Mitja ŠKERGET, predsednik 

 g. Toni ŽITEK, član 

 G. Janez KONRAD, član 

 g. Tomaž PLIBERŠEK, član 

 g. Miran JELEN, član 

 ga. Jasna DIVJAK, član in zapisnikar 

 

Razpravljala sta še g. Konrad, ga. Domjan. 

 

Navzočnost je priglasilo 16 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 15  članov sveta. PROTI  ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet 

 

 

 

AD 6  ODGOVORI NA VPRAŠANJA IN POBUDE SVETNIC IN SVETNIKOV 

 

Predsedujoči je povedal, da bodo svetniki odgovore na zastavljena vprašanja in pobude 

dobili pisno do naslednje seje. 

 

 

Predsedujoči je sejo zaključil ob  18.30 uri. 

 

 

Zapis pripravila: 

Zdenka ŠTEFANEC 

 

Roman LELJAK, 

ŽUPAN OBČINE RADENCI 


